
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 581/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη αναπροσαρμογή συντελεστή φόρου 
φωτιζόμενης επιφάνειας. 

 
       Σήμερα 22 Οκτωβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-10-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Γ. Κάκαρης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Ταρασίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος    
7. Σ. Μηλιόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
8. Ν. Μωυσιάδης   Ι. Καπετανίδης 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο 
κ. Τ. Χατζηαθανασίου.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 576/2007 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Τσιαμήτρος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 577/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Κ. Συμεωνίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Ι. Ταρασίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 581/2007 απόφασης αποχώρησαν 

14. Μ. Τρανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος. Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης. 

6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 582/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. 
Παναγιωτίδης, Η. Σοφιανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2007 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Παναγιωτίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 587/2007 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 588/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Μ. 
Σακαλής, Ε. Γουναράς. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Γουναράς και αποχώρησε ο κ. α. 
Δελαβερίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 590/2007 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. Ορφανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανιδης 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-9-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθμ. 292/83 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, 
από 1/1/1984 επιβλήθηκε στο Δήμο μας ο φόρος επί των ηλεκτροδοτουμένων χώρων 
αυτών που χρησιμοποιούνται ή προορίζονται για κατοικία ή άσκηση επαγγέλματος, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν. 1080/80. 

Σύμφωνα με το άρθρο 25 του Ν. 1828/89 ο φόρος ηλεκτροδοτουμένων χώρων 
ορίζεται από 6 μέχρι 25 δρχ./τ.μ. (από 0,02 μέχρι 0,07 ευρώ). 

Ο συντελεστής αυτός μπορεί να αυξάνεται μέχρι 20% για κάθε οικονομικό έτος 
με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Η απόφαση αυτή πρέπει να λαμβάνεται μέχρι τέλους του μήνα Οκτωβρίου και 
κοινοποιείται στη ΔΕΗ μέχρι 30 Νοεμβρίου κάθε έτους, οι καθοριζόμενοι δε 
συντελεστές ισχύουν από την 1η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. 

Με την αριθμ. 492/2006 απόφασή του το Δ.Σ. ενέκρινε την μη αναπροσαρμογή 
του συντελεστή φόρου φωτιζόμενης επιφάνειας για το έτος 2007 ο οποίος παραμένει 
στο ποσό των 0,07 € ανά τ.μ. ετησίως εστεγασμένου χώρου. 

Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
για την αναπροσαρμογή ή μη του φόρου φωτιζόμενης επιφάνειας. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσαμήτρος: Μ΄ αυτό το θέμα θα απαντήσουμε και στον κ. Ορφανίδη και στον 

κ. Γιαννουλάκη, δηλ. πως είναι πολύ σοβαρή η δουλειά στην επιτροπή που έχουμε 
κάνει και σε συνεργασία με τον κ. Δαούλα που εκπροσωπεί την υπηρεσία, καθίσαμε 
κάτω και είδαμε ότι δεν χρειάζεται να γίνει αναπροσαρμογή του συντελεστή φόρου 
φωτιζόμενης επιφάνειας. Εκεί που πρέπει να κάνουμε αυξήσεις, κάνουμε, κι εκεί που 
δεν πρέπει, δεν κάνουμε. Επομένως ζητάμε τη μη αναπροσαρμογή του φόρου 
φωτιζόμενων επιφανειών για το έτος 2008. 

Προεδρεύων: Κε Τσαμήτρο από το νόμο δεν μπορεί να αναπροσαρμοστεί ο 
συντελεστής αυτός. Τοποθετήσεις. 

Σκουμπόπουλος: Επειδή καθίσατε κάτω και δεν είδατε καλά τα πράγματα και 
φέρατε ξανά, δεύτερη, ατεκμηρίωτη εισήγηση σας λέω ότι από το νόμο, εδώ και 
χρόνια, δεν έχουμε δικαίωμα να κάνουμε αναπροσαρμογή. Εχει εξαντληθεί εδώ και 
χρόνια ο συντελεστής. 

Δήμαρχος: Θα παρακαλούσα κε Πρόεδρε να σεβόμαστε τους νέους 
συναδέλφους. 

Σκουμπόπουλος: Ακούει και ο κόσμος. Εχουμε πέντε χρόνια που έχουμε 
εξαντλήσει τον συντελεστή. 

Δήμαρχος: Είναι γνωστό κε Σκουμπόπουλε. Απλώς θα ήθελα, αν το αντέχετε 
κι αν μπορείτε να σεβασθείτε τους νέους συναδέλφους.  Εσείς είστε φτασμένος, είστε 
έτοιμος, είστε 25 χρόνια διευθυντής, τόσα χρόνια δήμαρχος. Σεβασθείτε τους 
συναδέλφους που κάνουν τα πρώτα τους βήματα στην αυτοδιοίκηση κι αν θέλετε να 
τιμάτε τον θεσμό δώστε και τα φώτα σας. 

Σκουμπόπουλος: Μα δεν αντέχεστε άλλο. 
Χ΄Αθανασίου: Επί της διαδικασίας. Για μία ακόμη φορά κε Πρόεδρε 

αισθάνομαι πάρα πολύ άσχημα μέσα στην αίθουσα όπου μιλάνε τρεις - τέσσερις 
άνθρωποι μαζί και δεν διακόπτετε κανέναν. 

Προεδρεύων: Νομίζω ότι είμαστε μεγάλοι άνθρωποι και πρέπει να σεβόμαστε 
ο ένας τον άλλον. 



Χ΄Αθανασίου: Ο κ. Σκουμπόπουλος στη δευτερολογία του είχε την ευκαιρία 
να επιχειρηματολογήσει και να αντικρούσει. Το να πετιέται όμως κάθε λίγο και 
λιγάκι ο καθένας εδώ μέσα και να γίνεται χάβρα, θεωρώ ότι είναι ανάξιο πραγματικά 
για την κατάστασή μας. Ο κ. Σκουμπόπουλος πετιέται συστηματικά. Μπορείτε κε 
Πρόεδρε να βάλετε μία τάξη στην αίθουσα; 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 25-9-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Τις με αριθ. 292/1983 & 492/2006 προγενέστερες αποφάσεις του. 
3.- Την από 17-10-2007 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών του Δ.Σ. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν. 1080/80 όπως τροποποιήθηκαν με το άρθρο 
25 παρ.13 του Ν.1828/89 και της παρ. 4, του αρ. 8 του Ν. 2539/97. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή του συντελεστή φόρου φωτιζόμενης 
επιφάνειας  o οποίος παραμένει στο ποσό των 0,07 ευρώ  ανά τ.μ. στεγασμένου 
χώρου. 

Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2008. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  581 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Ι. Ταρασίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-10-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 
 
 
 
 
 
 


